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PaÃ±stwowy sektor hodowli koni w  Polsce stopniowo ustÃªpuje miejsca inicjatywie prywatnej. Zmienia siÃª  struktura i
skala koÃ±skiej branÂ¿y, zwanej coraz czÃªÂ¶ciej &bdquo;przemysÂ³em&rdquo;.  Jej potencjaÂ³ biznesowy dostrzegajÂ±
nawet ci najtwardziej stÂ±pajÂ±cy po  ziemi. Przybywa wiÃªc nowych oÂ¶rodków hodowlanych i jeÂ¼dzieckich, coraz  wiÃªcej
kapitaÂ³u w koÃ±skim krwiobiegu, zainteresowania inwestycyjnego  wokóÂ³ naszych spraw. Czy jesteÂ¶my jednak ów
proces gotowi mÂ±drze  przyjÂ±Ã¦, podtrzymaÃ¦, podsyciÃ¦? Czy umiemy, dla dobra wspólnych  interesów, jako Â¶rodowisko
zaczÂ±Ã¦ mówiÃ¦ jednym gÂ³osem? Jakie powinny byÃ¦  podstawowe cele integracji, edukacji, promocji? RozwaÂ¿ania na
ww. temat  prowadzimy z Andrzejem Stasiowskim, dyrektorem biura Polskiego ZwiÂ±zku  Hodowców Koni.

Zapraszamy do zapoznania siÃª z treÂ¶ciÂ± wywiadu przeprowadzonego z dyrektorem Polskiego ZwiÂ±zku Hodowców Koni
&ndash; Andrzejem Stasiowskim &ndash; na Â³amach miesiÃªcznika &bdquo;Â¦wiat Koni&rdquo;.

Warmiñsko-Mazurski Zwi±zek Hodowców Koni w Olsztynie
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